
Bestyrelsesmøde 12. august 

 

Tilstede: Leo Visbjerg, Bjarne Nielsen, Asger Larsen, Ulrik Kølle, Jakob Kromann, Britta Andersen  

Kommunal repræsentant: Ida Friis  

Fra driftsledelsen: Kim Carlsson 

Mødeleder: Ulrik Kølle  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt  

2. Regnskab 30. juni 2019 – regnskab medsendt til bestyrelsen  

Gennemgået  

3. Driftssamarbejdsaftalen med Midtlangeland fjernvarme 

Gennemgået, er tidligere underskrevet.  

4. Gennemgang af forretningsorden 

Gennemgået og tilrettet   

5. Status på ny kedel – tidsplan medsendt 

Gennemgået med Kim, der var forskellige spørgsmål til emnet. Tidsplanen er godkendt. 

Det er på dette møde besluttet at SLF opsætter en halmkedel. Alternative varmekilder som f.eks. en 

varmepumpe har været diskuteret i bestyrelsen. Bestyrelsen er blevet enige om at man venter med 

se på alternative/grønne varmekilder til HK2 skal udskiftes.  

Bestyrelsen har drøftet hvem der skal forestå projektledelsen, dette sættes på næste dagsorden.  

Kedelgruppen mødes mandag til nærmere drøftelse omkring styring i byggeperioden. 

 

6. Orientering fra driftslederen, herunder spørgsmål fra Asger 

Vedr. afkølingsgebyr – på rate 3 er der en forklaring på det beløb forbrugerne skal have tilbage, dette 

afregnes på kommende årsopgørelse.  

Brugere med dårlig afkøling. under 10% af de forbrugere der bliver kontaktet ang. Dårlig afkøling vender 

tilbage.  

 

Det besluttes at brugere med under 20 grader i afkøling får tilsendt et brev om at de skal få efterset deres 

anlæg af en vvs installatør. Brugere med under 10 grader får besøg fra værket. 

Snavs på solfangere: Det besluttes at der gøres noget ved dette.  

 



Langeland kommune har  forespurgt om pris på at få Tryggelev skole afkoblet varmenettet. Kim laver en 

pris på dette. Opgørelsen sendes til bestyrelsen.  

Der er landsmøde d.24-25 oktober i Aalborg. Hvor der er mulighed for deltagelse af bestyrelse samt 

personale.  

SLF overtager igen værkets ansatte.  Pr. 1.september. 

 

Leo spørger Kim om han vil forespørge Elforsyningen om der kan afregnes EL til samme pris som private. 

Kim spørger snarest.  

 

 

 

7. Orientering fra formanden 

Ulrik har snakket med Bjarne fra Svendborg ang. Pumper 

Aftalen om ny forsikring er på plads.  

Mødet med Midtlangeland gik rigtig godt, Ulrik er meget tilfreds med samarbejdet.  

  

 

 

  

8. Eventuelt 

Næste møde 

23. september kl. 16.00 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ulrik Kølle_     

 

Bjarne Nielsen__________________________  

 

Britta Andersen_    

 

Ida Friis_     

 

Asger Larsen_     

 

Leo Visbjerg_     

 

Jakob Kromann__    

 

 

 


